
 

 

J.nr. 2024 - 8397  

Den 3. oktober 2024 

 

 

Minister for grøn treparts besvarelse af spørgsmål nr. 1103 (MOF alm. del) stillet 27. august efter 

ønske fra Anni Matthiesen (V). 

Spørgsmål nr. 1103 

”Vil ministeren redegøre for status på, om fåreavlere fremover vil få en økonomisk dækning for de 
øgede omkostninger avlerne har til vedligehold af ulvesikret hegn?" 

Svar 

Ministeriet er fortsat i gang med at undersøge muligheden for at yde tilskud til vedligehold af 

ulvesikrede hegn. Når disse spørgsmål er tilstrækkeligt belyst, vil jeg orientere udvalget om 

mulighederne. Jeg forventer, at det kan ske i løbet af efteråret. 

 

Det skal i forlængelse heraf nævnes, at der i den nuværende finanslovsbevilling til ulveforvaltningen 

ikke er afsat midler til, at tilskuddet til ulvesikring af hegn kan omfatte vedligehold af hegnene.  
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